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nincsen semmi biztosíték arra, 
hogy százszázalékosan ki fog-
ják használni ezt a vállalkozási 
színteret. Ezzel együtt a város 
vezetésének az az álláspont-
ja, hogy még ötven százalékos 
intenzitású pályázattal is érde-
mes és szükséges munkahely-
teremtő beruházásba kezdeni. 
Alátámasztja ezt, hogy szám-
talan megkeresés érkezik az 
önkormányzathoz vállalkozá-
sok részéről azzal a kérdéssel, 
rendelkezik-e a város bérelhető 
üzemcsarnokkal.

– Ezek szerint van alapja a 
bizakodásnak.

– Feltétlenül bízunk abban, 
hogy Szarvason is meglesz a 
jövő, az „élhető” város építé-
sének egyik alapvető eleme, a 
munkahely. A vállalkozók nem 
csak magukat, hanem a dolgo-
zóikat is eltartják. Az emberek 
a megszerzett jövedelmüket itt 
költik el, itt járatják iskolába a 
gyerekeiket, itt veszik igénybe 
a kulturális szolgáltatásokat, a 
város élete felpezsdül.

– Hol lesz, milyen lesz ez az 
iparcsarnok?

– A 2157 négyzetméteres 

csarnok a régi Orosházi út vé-
gén, a vasút mellett, önkor-
mányzati telken fog megépül-
ni. Az igényektől függően 2-5 
vagy akár 10 vállalkozó is el-
fér benne. Elsősorban egymás 
mellett működő mikro-vállal-
kozásokra számítunk. A más-
féléves előkészítő munka után 
több vállalkozás mutatott konk-
rét érdeklődést a bérlés iránt. 
Egy budaőrsi intgatlanfejlesztő 
és beruházó cég segítségével 
élő, szolgáltató ipari központ-
tá kívánjuk fejleszteni az inku-
bátorházat. Ennek érdekében 
szeptember 26-án 14 órától egy 
fórumra hívjuk az érdeklődő-
ket, ahol további információk 
birtokába juthatnak. 

– Van annak jelentősége, 
hogy szarvasi vállalkozók hoz-
zák ide cégeiket?

– Annak van jelentősége, 
hogy munkahelyek jöjjenek lét-
re. Az önkormányzat úgy szab-
ja meg a bérleti díjakat, hogy 
nem törekszik profi tszerzésre, 
így a vállalkozások kedvező le-
hetőséget kapnak. Az tervez-
zük – és már el is kezdtük az 
előkészítését – , hogy az érin-
tett, 44-es főútból nyíló útsza-

kaszt 6 méteresre kiszélesítjük, 
kiépítjük a csapadékelvezető 
rendszert és a közvilágítást is. 
A kalkulációk szerint mindez 
közel 33 millió forintba kerül. 
Az önkormányzat a költségek 
felét magára vállalná. A fenn-
maradó rész kiegészítésére az 
út mellett lévő vállalkozásokat, 
telektulajdonosokat kérjük. Mi-
vel ott vannak még önkormány-
zati telkek, ebből is részt vál-
lalna az önkormányzat. Bízunk 
benne, hogy kedvező fogadta-
tásra talál az elképzelés a vál-
lalkozásoknál, hiszen korábban 
már jelezték igényüket erre az 
infrastrukturális fejlesztésre.

– Bár tudjuk, hogy az ipar 
fejlődésére van szükség ahhoz, 
hogy új munkahelyek jöjjenek 
létre a városban, mégis aggó-
dunk, nehogy kellemetlen kör-
nyezeti hatásokkal járó vállal-
kozás telepedjen meg Szarva-
son. Milyen vállalkozások jö-
hetnek?

– Több variáció lehetséges. 
Ha túl sok jelentkező, azaz túl-
kínálat lesz, akkor válogathat az 
önkormányzat, melyik vállalko-
zásnak adja meg a bérlési lehe-
tőséget. Erre kicsi az esély. És 

lehetséges az is, hogy nem lesz 
elegendő jelentkező. Magam 
arra számítok, hogy piacszerű, 
konszolidált érdeklődést mu-
tatnak a vállalkozások és 2009 
őszére, az átadást követően rö-
vid időn belül százszázalékos 
lesz a csarnok kihasználtsága. 
Minden esetben érvényes azon-
ban, hogy olyan vállalkozások 
jöhetnek, melyek az arra a terü-
letre érvényes szakhatósági kö-
vetelményeknek megfelelnek.

– Tudnak-e már konkrétu-
mokkal szolgálni a bérbevétel 
lehetőségéről?

– A képviselők az augusztusi 
zárt ülésen meghatározták azo-
kat a bérleti díjra, felmondási 
lehetőségre, működési költsé-
gek megosztására, egyebekre 
vonatkozó iránymutató elveket, 
melyek mentén megfogalma-
zódnak majd a jövőbeni szerző-
dések. A konkrét megállapodá-
sok konkrét ajánlat és tárgya-
lások eredményeként fognak 
megszületni.                 K.Zs.

*
Az inkubátorház kapcsolat-
tartója dr. Balla Vilmos, tel.: 

66-311-122

Szükséges munkahelyteremtő...

Ezúton is szeretettel hívunk 
és várunk minden érdeklődőt, 
a Nimfea Természetvédelmi 
Egyesület által szervezett Méltá-
nyos kereskedelem (Fair Trade) 
vásáron, 2008. szeptember 13-án 
a szarvasi Szilvanaphoz kapcso-
lódóan, a Kossuth térre. 

Vegyszermentes házi szörp, 
gyermekmunkamentes fo-
cilabda, őserdőirtás nélkül 

termesztett kávé, kosarak és 
agyagedények – egy gyékényen 

a Méltányos Vásárokon
Tisztelettel meghívunk min-

denkit a harmadik regionális Mél-
tányos Vásárra, amely egyben a 
két éves “Méltányos fogyasztás” 
című, a EuropeAid által támoga-
tott országos program egyik szín-
helye. A program célja a méltá-
nyos kereskedelem népszerűsíté-
se Magyarországon és Szlováki-
ában. A programban kiadványok 
készítése, foglalkozásgyűjtemény 
összeállítása, környezeti nevelési 
programok tartása, országos ver-
seny, alternatív forgalmazó-he-
lyek kialakítása mellett vásárok 
megrendezése is szerepel. A Mél-
tányos Vásárt a XI. Szilvanap ke-
retében rendezzük meg, Szarva-
son, szeptember 13-án.

A Szilvanap hagyományos 
fesztiváljának szellemiségével jól 
összeegyeztethető a méltányos 
(fair trade) és helyi termékek vá-
sára, amelyet a Nimfea Egyesü-
let kapcsolódó eseményként szer-
vez 2008. szeptember 13-án. Az 
Egyesület 2004-ben indított Tér-
ségfejlesztési program szemléleté-
hez kapcsolódóan az itt élők mun-
kájának megbecsülésével maga is 
hagyomány- és értékmegőrző cé-
lokat tűzött ki maga elé. Ahogy a 
fesztiválon különböző tájak, vidé-
kek kultúrhagyománya és többfé-
le művészeti ág ötvöződik, a ha-
gyományos helyi termék vásárt is 
kiszélesítjük a méltányos kereske-
delem termékeivel, például olyan 
teát, kávét, kakaót kóstolhatnak, 
vásárolhatnak majd itt, melynek 
előállításánál méltányos munka-
körülmények között, a természe-
tet nem károsító módon termesz-
tették, szüretelték és dolgozták fel 
a terményt, s a termelőknek fi ze-
tett ár biztosan nem volt alacso-
nyabb, mint a termelés tényleges 
költségei.

A vásár időpontja: 2008. 
szeptember 13. 10-20 óra 
A vásár helyszíne: Szarvas, 

Kossuth tér vége

Méltányos Vásár

A XI. Szarvasi Szilvanapon szeptember 12-én  részt 
vesz  Szarvas Város Közoktatási és Közgyűjteményi 
Intézménye Városi Könyvtárának Europe Direct 
Alpontja. Az Európai Unióval kapcsolatos kiadványok, 
szórólapok, ajándék lufi k, ajándék tollak, Európai Uniós 
TOTÓK, játékok találhatók majd a könyvtár standján.

Rendhagyó író-olvasó találkozó!
Vendégünk Szarvas István író, újságíró, a Hetedhéthatár 

szerkesztője. Kérdeztem-válaszoltak c. interjúkötetét mutatja 
be és dedikálja. A helyszínen – a könyvtár standja mellett – a 
kötet megvásárolható. Szerepel benne a Babák Mihály pol-
gármesterrel készített interjú is.  

A kötet 33 interjúja többek között a  Kossuth-díjas Faludy 
Györgyöt, a XX. század egyik legnagyobb magyar költőjét, 
Bródy Jánost, a „magyar Beatles”-t szólaltatja meg. A mi-
niszterelnökök közül Horn Gyulát, Medgyessy Pétert és Or-
bán Viktort, a miniszterek közül Lévai Katalint, Fónagy Já-
nost, Kovács Lászlót és Gyurcsány Ferencet. A közjogi mél-
tóságokkal készített interjúk keretében Holló András alkot-
mánybírósági elnök, Lomnici Zoltán Legfelsőbb bírósági el-
nök és Szili Katalin országgyűlési alelnök fejtik ki gondola-
taikat törekvéseikről. Az akadémikusok, tudósok fejezet in-
terjúiban Vízi E. Szilveszter, Pungor Ernő, Lámfalussy Sán-
dor, Kornai János, Kádár Béla, Kovács Árpád, Roóz József 
nyilatkozik. Cégvezetőkként Zwack Péter üzletember, Ko-
vács Gyula, a Zsolnay gyár vezérigazgatója, városvezetőként 
Babák Mihály szarvasi polgármester szól sikereikről.

Könyvtár a 
Szilvanapon


